

Title (en)

Seat convertible into a bed

Title (de)

In ein Bett umwandelbares Sitzmöbel

Title (fr)

Meuble de siège transformable en lit

Publication

EP 0963722 A1 19991215 (DE)

Application

EP 99890185 A 19990609

Priority

AT 100498 A 19980610

Abstract (en)

The upholstered seat frame (6) in the lying position is supported through at least one support (16) mounted at the back of the extension drawer (7), and at least one support (18) mounted at the back of the framework (2). The additional padded frame (10) is mounted to rise and fall on the extension by suitable fitments. The supports on the extension have at their end remote from the extension rollers (16) which roll down on the underneath of the seat frame when pulling out and pushing in the extension. In the sitting position the seat frame is supported on a front fascia panel (15) mounted on the extension.

Abstract (de)

Ein Sitzmöbel, das in ein Bett umwandelbar ist, weist einen auf einem Gestell (2) abgestützten gepolsterten Sitzrahmen (6) auf, unter dem in der Sitzstellung des Möbels ein gepolsterter Zusatzrahmen (10) eingeschoben ist. Dieser Zusatzrahmen (10) ist an einem Auszug (7) mittels eines Beschlages (11,12,13,14) heb- und senkbar gelagert. Der Sitzrahmen (6) ist in der Liegestellung des Möbels über wenigstens eine im rückwärtigen Bereich des Auszuges (7) angeordnete Stütze (16), und wenigstens eine im rückwärtigen Bereich des Gestelles (2) angeordnete Stütze (18) abgestützt. Dadurch wird ein in ein Bett umwandelbares Sitzmöbel geschaffen, bei dem der gepolsterte Zusatzrahmen (10) gleich breit wie der gepolsterte Sitzrahmen (6) sein kann. <IMAGE>

IPC 1-7

A47C 17/17; A47C 17/165; A47C 17/213

IPC 8 full level

A47C 17/207 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47C 17/2076 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] AT 401336 B 19960826 - SEDDA POLSTERMOEBELWERKE HANS [AT]
- [A] AT 393784 B 19911210 - HOPPE KG HODRY METALLFAB [AT]
- [A] EP 0043362 A1 19820106 - KAPSAMER KG JOKA WERKE JOHANN [AT]
- [A] AT 393604 B 19911125 - HOPPE KG HODRY METALLFAB [AT]
- [A] DE 4309525 A1 19940929 - HIMOLLA HIERL GMBH C [DE]
- [XP] AT 403981 B 19980727 - HOPPE KG HODRY METALLFAB [AT]

Cited by

EP1922955A1; EP1475015A1; HRP20040413B1

Designated contracting state (EPC)

DE FR

DOCDB simple family (publication)

EP 0963722 A1 19991215; EP 0963722 B1 20030409; AT 406111 B 20000225; AT A100498 A 19990715; DE 59904917 D1 20030515;
HU 220742 B1 20020528; HU 9901928 D0 19990830; HU P9901928 A2 20000228; HU P9901928 A3 20000628; PL 192242 B1 20060929;
PL 333619 A1 19991220

DOCDB simple family (application)

EP 99890185 A 19990609; AT 100498 A 19980610; DE 59904917 T 19990609; HU P9901928 A 19990609; PL 33361999 A 19990609